
Spotkanie w sprawie uruchomienia komunikacji kolejowej na linii
Skarżysko-Kamienna – Końskie -Opoczno – Tomaszów Mazowiecki | 1

Tekst pochodzi ze strony www.swietokrzyskie.pro Spotkanie w sprawie uruchomienia
komunikacji kolejowej na linii Skarżysko-Kamienna – Końskie -Opoczno – Tomaszów

Mazowiecki | 1

9 grudnia 2009

Spotkanie w sprawie uruchomienia komunikacji
kolejowej na linii Skarżysko-Kamienna – Końskie -
Opoczno – Tomaszów Mazowiecki

3 grudnia 2009 W dniu 3 grudnia br., na wniosek Urzędu Miasta w Opocznie odbyło się
spotkanie poświęcone uruchomieniu komunikacji kolejowej na linii Skarżysko-Kamienna –
Końskie -Opoczno – Tomaszów Mazowiecki. W spotkaniu uczestniczył Dyrektor
Departamentu oraz Kierownik Oddziału Przewozów Kolejowych UMWŚ, przedstawiciele
samorządu woj. łódzkiego, przedstawiciele gmin przez które przebiega linia kolejowa
Skarżysko-Kam.- Tomaszów Mazowiecki, przedstawiciele PKP oraz przedstawiciele
przewoźnika zainteresowanego uruchomieniem komunikacji na w/w linii.


